
TAURAGĖS REGIONO PLĖTROS TARYBOS DARBO GRUPĖS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

2015-09-08 Nr. 51/9VL-9 

Tauragė 

 

Posėdis įvyko 2015 m. rugsėjo 4 d., Tauragėje. 

Posėdžio pirmininkas – Tauragės regiono plėtros tarybos Darbo grupės pirmininkas, 

Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės apskrities skyriaus 

(toliau- Skyrius) vedėjas Vidas Bičkus. 

Posėdžio sekretorius – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos 

Tauragės apskrities skyriaus vyr. specialistė Asta Levickaitė. 

Dalyvavo: Regiono plėtros tarybos Darbo grupės nariai, socialiniai ir ekonominiai partneriai 

(pridedamas sąrašas). 

 

DARBOTVARKĖ: 

 

1. Dėl Regiono plėtros plano 2014-2020 m. Priemonių plano rengimo. 

Pranešėjai – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės 

apskrities skyriaus vedėjas Vidas Bičkus ir vyr. specialistai Simas Einikis ir Asta Levickaitė. 

2. Dėl visam regionui skirtų regioninių projektų rengimo. 

Pranešėjai – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės 

apskrities skyriaus vedėjas Vidas Bičkus ir vyr. specialistas Simas Einikis; TRATC atstovė Edita 

Vaitkienė; socialinis ir ekonominis partneris Rimantas Dapkus. 

3. Dėl AM priemonės 05.5.1-APVA-R-019 „Kraštovaizdžio apsauga“ PFSA derinimo.  

Pranešėjas – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės 

apskrities skyriaus vyr. specialistas Severinas Bartašius. 

4. SM 6 prioriteto „Darnaus transporto ir pagrindinių tinklų infrastruktūros plėtra“ 

regioninės priemonės Nr. 06.2.1-TID PĮP derinimo. 

Pranešėjas – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės 

apskrities skyriaus vyr. specialistas Severinas Bartašius. 

5. Kiti klausimai. 

 

Posėdžio pirmininkas Vidas Bičkus paskelbė susirinkimo pradžią, pažymėjo, kad kvorumas 

yra ir pasiūlė pradėti posėdį. Pažymėjo, kad visų laukia sunkus ir atsakingas laikotarpis, kai yra 
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būtina per trumpą laiką (iki 2015 10 15) pagal Metodikos reikalavimus galutinai parengti ir RPT 

patvirtinti Regiono plėtros planą 2014-2020 m., pakvietė visus sutelktam darbui, nes mūsų laukia 

atsakingas darbas, planuojant ir įgyvendinant ES 2014-2020 m. paramą. Priminė, kad  Regiono 

plėtros taryba savo 2015 06 02 posėdyje nurodė Sekretoriatui (toliau- Sekretoriatas) su Darbo grupe 

jos vardu parengti atsiliepimus apie ministerijų parengtus ir atsiųstus  derinti PFSA.  

Ryšium su tuo, kad Jurbarko rajono savivaldybė prieš posėdį kreipėsi į Sekretoriatą su 

prašymu, į darbotvarkę prašoma įtraukti papildomą klausimą (prie Kitų klausimų)- „Dėl Europos 

Sąjungos fondų ir Lietuvos Respublikos valstybės biudžeto lėšomis 2007-2013 m. finansuotinų 

Tauragės regiono projektų sąrašo pagal priemonę VP1-4.2-VRM-04-R „Teritorijų planavimas“ 

patikslinimo“. Pasiūlymui pritarta vienbalsiai. 

  

1. SVARSTYTA. Dėl Regiono plėtros plano 2014-2020 m. Priemonių plano rengimo. 

Pranešėjai – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės 

apskrities skyriaus vedėjas Vidas Bičkus ir vyr. specialistai Simas Einikis ir Asta Levickaitė. 

V. Bičkus informavo apie VRM poziciją dėl regionų plėtros planų rengimo skubinimo visoje 

šalyje, nes  ministerijos baigia rengti visą reikiamą dokumentaciją ES paramos įsisavinimui, 

artimiausiu metu bus patvirtinti visi reikiami PFSA ir reikės skelbti kvietimus teikti projektinius 

pasiūlymus bei projektines paraiškas, todėl apskritis privalo turėti RPT patvirtintą Regiono plėtros 

planą 2014-2020 m. (suderintą su ministerijomis- asignavimų valdytojais). Priminė, kad šis 

klausimas buvo ne kartą svarstytas tiek RPT darbo grupės, tiek RPT posėdžiuose, ir buvo prašoma 

savivaldybių pasirengti preliminarius numatomų įgyvendinti projektų metmenis, kad juos būtų 

galima įtraukti į atnaujintą  Regiono plėtros planą 2014-2020 m.  

S. Einikis supažindino su plano rengimo eiga, iškėlė problemas ir kliūtis, trukdančias 

Priemonių plano rengimui. Akcentavo, kad privalome skubėti planuoti savivaldybinius ir 

regioninius projektus pagal žinomas asignavimų kvotas bei jau turimus PFSA projektus. Iškėlė 

būtinumą visoms savivaldybėms kuo skubiau apsvarstyti potencialių projektų temas, kreipiant 

dėmesį į tai, kad būtų rengiama kuo daugiau regioninių projektų. Patikino, kad artimiausiu metu dar 

kartą visiems bus el. paštu atsiųsti iš ministerijų gauti naujausi PFSA ir PĮP, kad būtų galima matyti, 

ką ir kaip planuoti.  

A. Levickaitė supažindino su parengta Priemonių plano suvestine lentele, į kurią 

savivaldybės turi įrašyti reikiamą informaciją apie numatomus įgyvendinti projektus, ir atsiųsti 

Skyriui.  
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NUTARTA.  

1.1. Skyriui skubiai su ministerijomis išsiaiškinti galutines numatomas regionui skirti 

asignavimų kvotas ir jas perduoti savivaldybėms. 

1.2. Visos savivaldybės iki 2015 m. rugsėjo 21 d. elektroniniu paštu Skyriui atsiunčia 

užpildytas savo Priemonių plano suvestines lenteles su numatomais įgyvendinti projektais.  

1.3. Skyriui su Darbo grupe parengus Regiono plėtros plano 2014-2020 m. Priemonių 

plano projektą, jį skubiai derinti su ministerijomis, ir gavus jų suderinimus, parengti atnaujintą 

plano versiją, kurią pateikti tvirtinimui RPT ne vėliau kaip iki 2015 10 15.  

 

2. SVARSTYTA. Dėl visam regionui skirtų regioninių projektų rengimo. 

Pranešėjai – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės 

apskrities skyriaus vedėjas Vidas Bičkus ir vyr. specialistas Simas Einikis; TRATC atstovė Edita 

Vaitkienė; socialinis ir ekonominis partneris Rimantas Dapkus. 

V. Bičkus ir S. Einikis priminė, kad 2014-2020 m. periode yra bendra nuostata įgyvendinti 

kuo daugiau visam regionui aktualių projektų (kur tai įmanoma įgyvendinti), o ne vien tik 

savivaldybinių. Pabrėžė, kad jau anksčiau visų buvo susitarta įgyvendinti bent 3 tokius projektus. 

Dar kartą pakvietė visus pritarti jau anksčiau sumanytiems ir aptartiems 3 regioniniams projektams: 

1. Komunalinių atliekų tvarkymo infrastruktūros plėtra (ES parama - 2,38 mln. Eur). 2. Paslaugų ir 

asmenų aptarnavimo kokybės gerinimas savivaldybėse (ES parama - 0,79 mln. Eur).  3. 

Savivaldybes jungiančių turizmo trasų ir turizmo maršrutų informacinės infrastruktūros plėtra (ES 

parama- 0,4 mln. Eur). R. Dapkus ir E. Vaitkienė pristatė numatomų įgyvendinti regioninių projektų 

koncepcijas, jos buvo aptartos ir sutarta dar jas visiems patobulinti kuo skubiau, kad būtų galima 

įtraukti į Priemonių planą.  

 

NUTARTA.  

Parengti ir į Planą įtraukti 3 regioninius projektus: 1. Komunalinių atliekų tvarkymo 

infrastruktūros plėtra (pareiškėjas- TRATC ir partneriai (kur būtina pagal veiklas)- apskrities 

savivaldybės (ES parama - 2,38 mln. Eur). 2. Paslaugų ir asmenų aptarnavimo kokybės gerinimas 

savivaldybėse (pareiškėjas- Pagėgių savivaldybė ir partneriai- likusios apskrities savivaldybės, 

įtraukiant ir RPT socialinį ir ekonominį partnerį LRTI (ES parama - 0,79 mln. Eur).  3. 

Savivaldybes jungiančių turizmo trasų ir turizmo maršrutų informacinės infrastruktūros plėtra 

(pareiškėjas- Jurbarko rajono savivaldybė ir partneriai- likusios apskrities savivaldybės (ES parama 

- 0,4 mln. Eur).  
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3. SVARSTYTA. Dėl AM priemonės 05.5.1-APVA-R-019 „Kraštovaizdžio apsauga“ 

PFSA derinimo.  

Pranešėjas – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės 

apskrities skyriaus vyr. specialistas Severinas Bartašius. 

Pranešėjas pristatė parengtą PFSA projektą, paaiškino,  kas gali  būti pareiškėjai, kokios 

veiklos remiamos.  Pasiūlė Tauragės RPT vardu Vidaus reikalų ministerijai pateikti išvadas ir teikti 

kelis pakeitimus, kurie būtų naudingi apskričiai. 

 

NUTARTA.  

3.1. Sekretoriatas  Regiono plėtros tarybos vardu Vidaus reikalų ministerijai iki nustatyto 

termino nusiųs PFSA derinimo raštą su pasiūlymais: dėl kvietimų teikti projektinius pasiūlymus 

pratęsimo iki 2018 m. spalio 31 d.  (arba nustatyti ne mažesnį kaip 6 mėn. terminą projektinių 

pasiūlymų pateikimui; kadangi Pagėgių savivaldybė yra pasienio regionas su pasienio punktu ir 

teritoriją kertančiu tarptautiniu maršrutu (magistralinis kelias A1), 14.1 punktą papildyti pareiškėju 

– Tauragės regionui priklausančios savivaldybių administracijos; Aprašo 29 punkte Tauragės 

regionui suplanuotas neproporcingai didelis stebėsenos rodiklis R.N.091 (teritorijų, kuriose 

įgyvendintos kraštovaizdžio formavimo priemonės, plotas)- 2018 m. pabaigoje, įsisavinus apie 50 

proc. priemonės lėšų,  planuojama rodiklio reikšmė yra 3 ha, o 2023 m. – įsisavinus  kitą dalį 50 

proc. lėšų, planuojama galutinė reikšmė - 22 ha; 59 punkte išbraukti žodžius „bet ne vėlesnė nei 4 

mėn. nuo regiono projektų patvirtinimo dienos“. 

3.2. Sekretoriatas Regiono plėtros tarybos vardu Vidaus reikalų ministerijai iki nustatyto 

termino nusiųs derinimo raštą. 

 

4. SVARSTYTA. Dėl SM 6 prioriteto „Darnaus transporto ir pagrindinių tinklų 

infrastruktūros plėtra“ regioninės priemonės Nr. 06.2.1-TID PĮP derinimo. 

Pranešėjas – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės 

apskrities skyriaus vyr. specialistas Severinas Bartašius. 

S. Bartašius pristatė parengtą PĮP projektą, atkreipė dėmesį, kad PĮP yra tik preliminarus 

dokumentas, o po jo turi sekti PFSA, todėl jam nebuvo gauta pastabų ir pasiūlymų.   

 

NUTARTA.  

4.1. Pritarti parengtam PĮP projektui be pastabų. 

4.2. Sekretoriatas Regiono plėtros tarybos vardu Vidaus reikalų ministerijai iki nustatyto 

termino nusiųs derinimo raštą. 
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5. SVARSTYTA. Kiti klausimai.  

„Dėl Europos Sąjungos fondų ir Lietuvos Respublikos valstybės biudžeto lėšomis 2007-

2013 m. finansuotinų Tauragės regiono projektų sąrašo pagal priemonę VP1-4.2-VRM-04-R 

„Teritorijų planavimas“ patikslinimo“. 

Pranešėjas – Regioninės plėtros departamento prie Vidaus reikalų ministerijos Tauragės 

apskrities skyriaus vyr. specialistas Severinas Bartašius. 

S. Bartašius supažindino su Jurbarko rajono savivaldybės prašymu dėl papildomų veiklų 

įtraukimo į jų vykdomą 2007-2013 m. laikotarpio vykdomą projektą, supažindino su RPT 

sprendimo projektu ir pakeistu Tauragės regiono projektų sąrašu. Pastabų ir pasiūlymu nebuvo. 

 

NUTARTA.  

Pritarti parengtam RPT sprendimo projektui be pastabų ir teikti jį tvirtinti Regiono plėtros 

tarybai. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas Vidas Bičkus 

 

Posėdžio sekretorius Asta Levickaitė 


